

# UNIC Cinema Days 2022



► FR ► DE

ABOUT  
POLICY  
INDUSTRY  
EVENTS

CINEEUROPE  
CINEMA DAYS  
EP CONFERENCE  
SCREENINGS  
INDUSTRY CALENDAR

RESOURCES

PUBLICATIONS  
NEWS



## Cinema Days

The 2022 edition of the Cinema Days will be taking place on 28-29 March in Brussels.

Each year in Brussels, the UNIC Cinema Days welcome an exclusive group of senior executives and key figures from across the European and international cinema landscape for an exciting two days of debates, workshops and social activities. The purpose of the event is to provide an opportunity for our members and partners to discuss the latest trends in the ever-changing cinema business in a trusted and informal environment and away from the distractions of a large industry convention.



Der europäische Kinobetreiberverband UNIC (Union Internationale des Cinémas) lädt am 28. und 29. März zu den UNIC Cinema Days 2022 nach Brüssel.

## Trends der Kinobranche entdecken

Das Programm des zweitägigen Events umfasst Diskussionsrunden und Workshops mit führenden Köpfen der europäischen und internationalen Kinobranche, die aktuelle Trends in der sich konstant wandelnden Branche aufgreift und allen Teilnehmenden die Möglichkeit gibt, diese in einem „vertrauten und informellen Umfeld“ kennenzulernen.

## Website UNIC

Weitere Informationen, auch zu den weiteren Aktivitäten von UNIC, zum Beispiel im Rahmen der CineEurope, finden sich unter:

<https://www.unic-cinemas.org/events/cinema-days/>

-AB  
Screenshot: © UNIC

[PDF anzeigen](#)